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Voice Of God Recordings, Inc. este o lucrare inter-
denominaţională care este dedicată pentru înaintarea 
Evangheliei Domnului Isus Cristos. Este rugăciunea 
noastră ca această cărticică să fie o binecuvântare 
pentru tine şi să-ţi dea o mai bună înţelegere despre ora 
târzie în care trăim.



UN PROFET?

În Biblie, Dumnezeu întotdeauna a adus Mesajul 
Lui la oamenii din lume prin profetul epocii. 
El i-a vorbit lui Moise printr-un rug aprins şi 

i-a dat însărcinarea să-i conducă pe Evrei afară din 
Egipt. Stâlpul de Foc vizibil şi alte semne i s-au dat 
ca să adeverească slujba lui. Ioan Botezătorul a adus 
un Mesaj să pregătească lumea pentru Mesia care 
venea. În timp ce l-a botezat pe Domnul Isus în Râul 
Iordan, un Glas din Cer a confirmat slujba lui Ioan 
să-l prezinte pe Mielul lui Dumnezeu, „Acesta este 
Fiul meu preaiubit, în care Eu îmi găsesc plăcerea.” 
Ani mai târziu, Glasul Domnului a fost auzit din 
nou vorbind cu un profet când El a vorbit cu Pavel 
printr-o Lumină orbitoare, şi mai târziu i-a dat 
însărcinarea să aşeze bisericile în ordine. Prin tot 
Noul şi Vechiul Testament, Dumnezeu niciodată nu 
a vorbit către popor printr-un sistem denominaţional 
sau o organizaţie religioasă. El întotdeauna a vorbit 
printr-un singur om: profetul Lui. Şi El a adeverit 
aceşti profeţi prin semne supranaturale.

Dar cum este astăzi? Mai descoperă Dumnezeu 
Cuvântul Lui la profeţi? Mai există semne 
supranaturale? Ar trimite Dumnezeu un profet al 
zilei moderne în lume? Răspunsul este foarte hotărât,

„Da!”
Dar cum vom ştii noi când se ridică un profet? Cum 

v-a arăta el? Cum v-a acţiona el? Ce semn ne va da el? 
Ce Scripturi va împlini el?

Profeţii din vechime au fost oameni curajoşi ai 
lui Dumnezeu, şi nu s-au temut să stea împotriva 



2
organizaţiilor religioase. De fapt, ei au fost aproape 
întotdeauna ocărâţi de către clerici. Ilie a provocat 
organizaţiile religioase din ziua lui, întrebându-i dacă 
Dumnezeu ar respecta jertfele lor, sau ale lui. Ei au 
strigat. Ei au profeţit. Ei au sărit asupra altarului. Ei s-au 
tăiat cu cuţite. Dar Dumnezeu nu i-a ascultat. Ilie s-a 
uitat sus spre Cer şi a spus, „Să fie cunoscut în această zi 
că Tu eşti Dumnezeu în Israel, şi că eu sunt slujitorul Tău, 
şi că eu am făcut toate lucrurile acestea la cuvântul Tău.” 
El atunci a chemat foc din Cer să mistuie jertfa. Mica 
profetul s-a împotrivit Împăratului lui Israel, şi a întregii 
preoţii, când el a mustrat pe Marele Preot Zedechia, 
că a profeţit o minciună. Marele Preot l-a lovit peste 
faţă şi Împăratul l-a închis pentru că a spus adevărul. 
Chiar Domnul Isus a fost aşa de urât de organizaţiile 
religioase din ziua Lui încât ei L-au răstignit alături de 
cei mai răi criminali. Dacă istoria deţine adevărul, un 
profet va fi urât de sistemul denominaţional modern, şi 
el va fi etichetat ca eretic, profet fals, sau mai rău. Dar 
Dumnezeu va sta alături de slujitorul Lui.

Dacă a existat un profet în această zi modernă, 
ar fi el acceptat de către Biserica Catolică? 
Biserica Baptistă? Biserica Luterană? Oricare 
denominaţiune?

Domnul Isus i-a însărcinat pe toţi care Îl cred: „Iată 
semnele care vor însoţi pe cei ce vor crede: În Numele 
Meu vor scoate draci; vor vorbi în limbi noi; vor lua 
în mână şerpi; dacă vor bea ceva de moarte, nu-i va 
vătăma; îşi vor pune mâinile peste bolnavi, şi bolnavii 
se vor însănătoşa.” (Marcu 16:17-18). Este această 
Scriptură adevărată astăzi? Dacă nu este adevărată, 
când au expirat Cuvintele Domnului? Prin toată Biblia, 
profeţii au fost în stare să vindece pe bolnavi, să scoată 
draci, şi să înfăptuiască miracole. Moise a aşezat 
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şarpele de aramă înaintea poporului lui Israel să-i 
vindece de muşcătura veninoasă a şerpilor (Numeri 
21:9). Naaman, un Sirian puternic, a venit la Elisei să 
fie vindecat de lepră (II Împăraţi 5:9). Când un tânăr 
a căzut mort de la fereastra de sus, apostolul Pavel l-a 
luat în braţe şi a adus viaţa înapoi în trupul lui mort 
(Fapte 20:10). Noi avem evidenţe numai de vreo 3 ani 
şi jumătate din viaţa Domnului nostru Isus, dar în 
decursul acelor câţiva ani, El în continuu a vindecat 
pe bolnavi. Orbul a primit vederea. Leproşii au fost 
vindecaţi. Cei surzi şi-au primit auzul. Şchiopul a 
umblat. Tot felul de boli au fost vindecate (Matei 4:23).

Dumnezeu de asemenea i-a adeverit pe profeţii Lui în 
alte feluri pe lângă vindecări. Chiar şi cele mai ascunse 
secrete ale inimii au fost făcute cunoscute la aceşti 
oameni ai lui Dumnezeu. Împăratul Nebucadneţar a 
avut un vis tulburător, dar el nu şi-a putut aminti despre 
ce era acesta. Profetul Daniel i-a spus împăratului 
şi visul şi profeţia care a urmat (Daniel 2:38). Nimic 
nu i-a fost ascuns lui Solomon când Regina din Şeba 
a venit înaintea lui. El a fost aşa de umplut cu Duhul 
încât el i-a spus întrebările din inima ei înainte ca ea să 
le spună (I Împăraţi 10:3). Elisei i-a spus Împăratului 
lui Israel toate planurile Împăratului din Siria, chiar 
până la cuvintele intime din dormitorul lui (II Împăraţi 
6:12).

Prin propriile Lui acţiuni, Domnul Isus adeseori a 
arătat că acest Duh al deosebirii este Duhul lui Cristos. 
El a discernut natura lui Natanael când El a spus, 
„Iată un Israelit într-adevăr, în care nu este viclenie!” 
Şi Isus a continuat să-i spună lui Natanael unde era 
el când Filip i-a spus despre Mesia (Ioan 1:48). Când 
Natanael a văzut că Isus i-a cunoscut inima, el imediat 
L-a recunoscut ca Cristosul. Prima dată când Isus l-a 
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văzut pe Petru, El i-a spus numele tatălui său, Iona 
(Ioan 1:42). Petru atunci a părăsit totul şi l-a urmat 
pe Isus pentru tot restul vieţii lui. Isus a întâlnit-o pe 
femeia Samariteancă la fântână şi i-a spus păcatele 
ei din trecut. Primele ei cuvinte au fost, „Domnule, 
eu văd că eşti prooroc” (Ioan 4:19). Toate aceste trei 
persoane au fost din diferite umblări de viaţă, totuşi ei 
au recunoscut imediat pe Isus când El a folosit darul 
deosebirii.

A dispărut acest dar când a fost scrisă ultima pagină 
din Biblie? Dacă aceste miracole sunt aşa de clar 
scrise în Biblie, unde sunt ele astăzi? Un profet al zilei 
moderne ar fi cu siguranţă adeverit prin miracole. 

A uitat Dumnezeu pe poporul Lui? Mai este 
El în stare să-i vindece pe bolnavi? Ne mai 
vorbeşte El încă prin profeţii Lui? A prevăzut 
unul din profeţi această zi? 

Există profeţii care încă 
trebuie să se împlinească?



PROMISIUNEA UNUI 
PROFET PENTRU 
ZILELE DIN URMĂ

Tocmai ultimele cuvinte scrise în Vechiul Testament 
dau această promisiune: „Iată, vă voi trimite pe proorocul 
Ilie, înainte de a veni ziua Domnului, ziua aceea mare şi 
înfricoşată. El va întoarce inima părinţilor spre copii, şi 
inima copiilor spre părinţii lor, ca nu cumva, la venirea 
Mea, să lovesc ţara cu blestem!” (Maleahi 4:5-6)

Ziua cea mare şi înfricoşată a Domnului încă 
trebuie să vină, astfel noi ar trebui să aşteptăm cu 
sinceritate după profetul Ilie. În Biblie, profeţii nu au 
venit la organizaţiile religioase principale. Ei au venit 
la câţiva aleşi. Imaginaţi-vă dacă profetul din Maleahi 
4 a venit, şi el a fost omis. Şi dacă el este ca unul din 
profeţii din vechime, şi numai o mână de oameni 
îl recunosc? Dacă este scris că acest profet trebuie 
să se reîntoarcă în timpul din urmă, cum îl veţi 
recunoaşte? Răspunsul se vede clar în Scripturi. El va 
avea natura unui profet. El va cunoaşte secretele din 
inimă. El va înfăptui miracole. Organizaţiile religioase 
vor încerca să-l discrediteze. Dar vor exista câţiva 
aleşi care îl recunosc ca pe mesagerul promis pentru 
această zi.

Cum vom ştii noi când Ilie se reîntoarce? Ce caracteristici 
va avea el aşa ca noi să-l putem recunoaşte? 

Ilie a fost un om al pustiului. Semne mari şi 
minuni au urmat slujba lui. El a predicat împotriva 
relelor din ziua lui. El mai ales a predicat împotriva 
imoralităţii Reginei Izabela. Când Ilie a fost dus sus 
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la Cer într-un car de foc, duhul lui a căzut peste 
Elisei. Semne mari şi minuni au marcat apoi slujba 
lui Elisei, şi el de asemenea a predicat împotriva 
păcatelor din lume. Amândoi profeţii au stat 
singuri împotriva organizaţiilor religioase din acea 
zi. Sute de ani mai târziu, acelaşi duh s-a reîntors 
pe pământ în Ioan Botezătorul. Profetul Maleahi 
a prezis că Ilie se va reîntoarce să-L introducă pe 
Domnul: „Iată, Eu voi trimite pe mesagerul Meu, 
şi el va pregăti calea înaintea Mea...” (Maleahi 
3:1). Ioan Botezătorul a fost exact cum s-a aşteptat 
aşa cum el a chemat la pocăinţă printre copiii lui 
Dumnezeu. Ca Ilie, el a predicat împotriva regelui 
şi a organizaţiilor religioase moderne. Domnul Isus 
a confirmat că Ioan Botezătorul a fost profetul din 
Maleahi 3 în Cartea despre Matei (11:10): „Căci el 
este acela despre care s-a scris: Iată, trimit înaintea 
feţei Tale pe solul Meu, care Îţi va pregăti calea 
înaintea Ta.” Luca 1:17 zice că duhul lui Ilie (Elias) 
trebuia să fie în Ioan Botezătorul, „Şi el se va duce 
înaintea lui în duhul şi puterea lui Ilie, să întoarcă 
inimile părinţilor spre copii.” Dar observaţi că a doua 
parte din Maleahi 4 încă trebuia să se împlinească: 
„…şi inima copiilor spre părinţii lor, ca nu cumva 
Eu să vin şi să lovesc ţara cu blestem.” Această parte 
din Scriptură va veni la împlinire înainte de a Doua 
Venire a lui Cristos.

Două mii de ani după Ioan Botezătorul, este din nou 
timpul ca duhul lui Ilie să se reîntoarcă pe pământ.

Acea zi a venit! În această epocă, noi am văzut duhul lui 
Ilie să se reîntoarcă. El a sfidat sistemul denominaţional. 
El s-a ridicat împotriva păcatelor lumii. El a făcut 
nenumărate semne şi minuni. El a predicat Biblia 
cuvânt cu cuvânt de la Genesa la Apocalipsa. Profetul 
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din Maleahi 4 a venit cum s-a promis, şi el a adus 
un Mesaj de la Tronul Atotputernicului Dumnezeu. 
Numele acelui profet este William Marrion Branham. 
Noi îl chemăm „Fratele Branham.” 

 „William Branham, pe care eu l-am iubit şi l-am crezut 
a fi un profet al lui Dumnezeu.” Oral Roberts, evanghelist de 
renume mondial şi fondator al Universităţii Oral Roberts.

„William Branham a venit la noi ca profetul lui 
Dumnezeu şi ne-a arătat în secolul douăzeci exact 
aceleaşi lucruri care ne-au fost arătate în Evanghelii... 
Dumnezeu a vizitat poporul Lui, căci un mare profet 
s-a ridicat printre noi.” Dr. T.L. Osborn, evanghelist Penticostal 
şi autor complet.

„Înainte de a se ruga pentru o persoană, el dădea detalii 
precise cu privire la bolile persoanei, şi de asemenea 
detalii din vieţile lor – oraşul lor, activităţile, acţiunile 
– chiar în urmă de tot în copilăria lor. Branham nici o 
singură dată nu a făcut o greşeală cu cuvântul cunoştinţei 
în toţi anii în care am fost cu el. Aceea cuprinde, în cazul 
meu, mii de exemple.” Ern Baxter, evanghelist, manager al 
Campaniilor Branham timp de şapte ani, şi unul din liderii originari ai 
Noii Mişcări a Bisericii Britanice.

Nici un om de când Domnul Isus Cristos a umblat pe 
pământ nu a afectat lumea într-un fel aşa de profund. De 
la un început smerit într-o cabină cu o singură cameră 
în dealurile din Kentucky, până la Amarillo, Texas unde 
Domnul l-a dus Acasă, viaţa lui a fost încontinuu marcată 
de evenimente supranaturale. La îndrumarea Îngerului 
Domnului în 1946, slujba Fratelui Branham a produs 
o scânteie care a aprins o perioadă de mari treziri de 
vindecare care au străbătut toată America şi în jurul lumii. 
Până în această zi, el este recunoscut de istoricii Creştini 
ca „părintele” şi „iniţiatorul” trezirii de vindecare din anii 
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1950 care a transformat Biserica Penticostală şi în final 
a ridicat mişcarea Carismatică, care astăzi influenţează 
aproape fiecare denominaţiune Penticostală. Oricum, cum 
era de aşteptat, denominaţiunile desconsideră învăţăturile 
lui şi tăgăduiesc însărcinarea lui.

Oriunde a mers, Dumnezeu a dovedit că Fratele 
Branham este profetul acestei generaţii. Ca Iov, Domnul 
i-a vorbit într-un vârtej de vânt. Ca Moise, Stâlpul de Foc 
a fost văzut să-l călăuzească. Ca Mica, el a fost insultat de 
către clerici. Ca Ilie, el a fost un om al pustiei. Ca Ieremia, 
el a fost însărcinat de un Înger. Ca Daniel, el a văzut viziuni 
ale viitorului. Ca Domnul Isus, el a cunoscut secretele din 
inimă. Şi ca Pavel, el a vindecat pe bolnavi.

Domnul a vizitat din nou poporul Lui printr-un profet. 
În cel mai întunecat timp din istorie, unde moralitatea 
s-a scufundat la adâncimi nevăzute înainte şi arme de 
distrugere în masă care se ivesc la orizont, un om umil 
a fost trimis din prezenţa lui Dumnezeu să cheme o rasă 
muribundă la pocăinţă.

Preaiubitul ucenic Ioan a scris despre Domnul Isus:
Mai sunt multe alte lucruri, pe care le-a făcut 

Isus, care, dacă s-ar fi scris cu deamănuntul, cred 
că nici chiar în lumea aceasta n-ar fi putut încăpea 
cărţile care s-ar fi scris. Amin. (Ioan 21:25) 

La fel se poate spune despre viaţa Fratelui Branham. 
Există mai mult de 1200 de predici înregistrate cu mii 
de povestiri despre viaţa acestui om curajos. Noi încă 
auzim continuu mărturii noi despre influenţa lui asupra 
vieţilor la milioane de persoane. Această cărticică 
niciodată nu ar putea cuprinde şi relata impactul ce l-a 
avut acest om al lui Dumnezeu asupra lumii.



ÎNCEPUTUL
„Când eu m-am născut într-o mică cabină din 

Kentucky sus acolo, Îngerul Domnului a venit la 
fereastră şi a stat acolo. Acolo era un Stâlp de Foc.”

Zorii doar au început să străpungă întunericul 
cerului răcoros din Aprilie. Singura fereastră, din 
lemn s-a deschis să lase lumina dimineţii în micuţa 
cabină cu o cameră. Un măcăleandru stând alături 
de fereastră se părea să fie în mod special emoţionat 
în această dimineaţă şi cânta din toţi plămânii lui. 
Înăuntrul cabinei, un tinerel Charles Branham şi-a pus 
mâinile în șalopeta lui nou-nouţă şi a privit jos la soţia 
lui în vârstă de cincisprezece ani. „Noi îi vom pune 
numele de William,” a spus tatăl.

La fereastră a venit o Lumină supranaturală. Lumina 
s-a mişcat prin cameră şi a plutit deasupra patului 
unde copilul tocmai s-a născut. Aceasta a fost aceeaşi 
Lumină care i-a adus pe copiii Evrei afară din Egipt. 
A fost aceeaşi Lumină care a întâlnit pe Pavel pe 
drumul lui spre Damasc. Şi Aceasta va merge înainte 
să-l călăuzească pe acest prunc să cheme Mireasa lui 
Cristos afară din lume. Acea Lumină nu a fost nimic 
altceva decât Îngerul Domnului, Stâlpul de Foc, şi 
Acesta a apărut încă odată la oameni.

Şi înăuntru acolo, în această cabină micuţă din buşteni, în acea 
dimineaţă de 6 Aprilie, moaşa a deschis fereastra aşa ca lumina 
să poată străluci înăuntru să lase pe Mama şi Tata să vadă cum 
arătam. Apoi o Lumină cam de mărimea unei perini a venit 
învârtindu-se prin fereastră. Ea s-a învârtit în jur unde eram eu, 
şi a mers în jos pe pat. Câţiva dintre oamenii de munte stăteau 
acolo. Ei plângeau. 
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Locul de naştere al lui William Branham, Burkesville, KY.

Casa umilă a fost în dealurile din sudul statului 
Kentucky, lângă orăşelul Burkesville. Data era 6 Aprilie, 
1909. Copilul era primul din zece copii care vor fi 
născuţi lui Charles şi Ella Branham.

Nu a durat mult şi Îngerul Domnului l-a vizitat din 
nou pe tânărul William Branham.

Când el a fost copil, Îngerul i-a vorbit întâi, spunând 
că el îşi va trăi viaţa aproape de un oraş numit New 
Albany. El a mers în casă şi i-a spus mamei lui ce tocmai 
s-a întâmplat. Ca orice mamă, ea nu s-a gândit prea 
mult la acea povestire şi l-a pus în pat să-i calmeze 
nervii lui tineri. Doi ani mai târziu, familia lui s-a mutat 
la Jeffersonville, Indiana, doar câteva mile de la oraşul 
New Albany din sudul statului Indiana.

Îngerul i-a vorbit din nou tânărului profet câţiva ani 
mai târziu. A fost o zi liniştită de Septembrie cu soarele 
cald strălucind prin frunzele colorate de toamnă. 
Copilul şchiopăta aşa cum căra două găleţi de apă în jos 
pe cărare. Un cioclod de porumb era legat sub degetul 
mare de la piciorul rănit ca să-l ţină afară din ţărână. 
El s-a aşezat jos să se odihnească la umbra unui plop 
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înalt. Lacrimile îi curgeau din ochi aşa cum plângea din 
pricina nefericirii lui: Prietenii lui se bucurau la groapa 
locală de pescuit, şi el era legat să care apă pentru tatăl 
lui. Dintr-o dată, un vânt a început să se învârtă în pom 
deasupra lui. El şi-a şters ochii şi s-a ridicat în picioare. 
El a auzit sunetul frunzelor suflând în vânt…dar acolo 
nu a fost nici un vânt. El s-a uitat în sus, şi cam pe la 
jumătatea plopului, ceva învârtea frunzele uscate.

Dintr-o dată un Glas a vorbit, „Să nu bei sau să fumezi 
sau să-ţi întinezi trupul în nici un fel, căci va fi o lucrare 
ca tu să o faci când tu devii mai în vârstă.” Băiatul în 
vârstă de şapte ani speriat a lăsat jos găleţile şi a alergat 
la mama lui.

Ca profetului Samuel, Dumnezeu a vorbit din 
nou unui copil. 

Câteva săptămâni mai târziu, el se juca bile cu fratele 
lui mai tânăr. Un simţământ ciudat a venit asupra lui. El 
s-a uitat afară peste Râul Ohio şi a văzut un pod frumos. 
Şaisprezece oameni au căzut şi au murit aşa cum podul 
a traversat râul. Tânărul profet a văzut prima lui viziune. 
El i-a spus mamei lui, şi ea a scris jos povestirea lui. Ani 
mai târziu, 16 oameni au căzut şi au murit aşa cum 
podul din Strada a Doua din Louisville, Kentucky era 
construit peste Râul Ohio.

Domnul i-a arătat vedenii ale viitorului. Şi 
ca profeţii dinaintea lui,
vedeniile niciodată nu au dat greş. 



ANII DIN TINEREŢE
Prin toată viaţa lui, Fratele Branham a dorit să fie în 

sălbăticie. Şi la vârsta de 18 ani, el a plecat din Indiana 
spre munţii aspri din vest. Şederea lui în Arizona nu a 
durat mult până când el a fost forţat să se reîntoarcă. 

Într-o zi am decis că eu am aflat o cale să mă scap de acea 
chemare. M-am dus afară în vest să lucrez la o fermă. Prietene, 
Dumnezeu este tot aşa de măreţ acolo afară cum este El în orice 
loc. Fie ca tu să tragi foloase din experienţa mea. Când El te 
cheamă, să-I răspunzi.
Într-o dimineaţă de Septembrie în anul 1927, i-am spus mamei 
că eu mă duceam într-o excursie de tabără la Tunnel Mill, care 
este cam la paisprezece mile de Jeffersonville unde locuiam noi 
la timpul acela. Eu deja am planificat o călătorie la Arizona cu 
nişte prieteni. Când Mama a auzit din nou de la mine, eu nu 
eram la Tunnel Mill ci în Phoenix, Arizona, fugind departe de  
Dumnezeul Dragostei. Viaţa de fermă a fost foarte bună pentru 
o vreme, dar aceasta curând s-a învechit, ca oricare altă plăcere 
din lume. Dar pot eu să spun aici, Laudă lui Dumnezeu, că 
experienţa cu Isus devine mai dulce şi mai dulce tot timpul şi 
niciodată nu se învecheşte. Isus dă pace şi mângăiere perfectă 
întotdeauna.
De multe ori am auzit vântul suflând prin pinii înalţi. Se părea 
de parcă eu puteam auzi Glasul Lui chemând înainte afară în 
pădure, zicând, „Adame, unde eşti tu?” Stelele păreau să fie aşa 
de aproape că le puteai culege cu mâinile. Dumnezeu părea să 
fie aşa de aproape.

Un lucru privitor la acel ţinut sunt drumurile din deşert. Dacă 
tu ieşi vreodată de pe acel drum, te pierzi aşa de uşor. Aşa de 
multe ori turiştii văd flori micuţe de deşert şi iasă de pe şosea 
să le culeagă. Ei umblă departe în deşert şi sunt pierduţi şi 
uneori mor de sete. Aşa este pe calea Creştină – Dumnezeu 
are o şosea. El vorbeşte despre aceasta în Isaia, al 35-lea capitol. 
Ea este numită „Şoseaua Sfinţeniei.” De multe ori plăceri mici 
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din lume te atrag să ieşi de pe şosea. Atunci tu ţi-ai pierdut 
experienţa cu Dumnezeu. În deşert când tu eşti pierdut, acolo 
se deschide uneori un miraj. Pentru oamenii care mor de sete, 
mirajul va fi un râu sau un lac. De multe ori oamenii aleargă 
după ele şi cad în ele şi află numai că ei se scaldă în nisip 
fierbinte. Uneori diavolul îţi arată ceva care el spune că este un 
timp bun. Acela este doar un miraj, este ceva care nu este real. 
Dacă asculţi tu te vei găsi numai cu întristări îngrămădite pe 
capul tău. Să nu asculţi de el, scumpe cititorule. Crede pe Isus 
care îţi dă apă vie pentru cei ce flămânzesc şi însetează.

Într-o zi am primit o scrisoare de acasă spunându-mi că unul 
din fraţii mei era foarte bolnav. Acesta era Edward, acela după 
mine. Desigur m-am gândit că nu este serios, aşa că am crezut 
că el va fi bine. Dar într-o seară cu câteva zile mai târziu când eu 
veneam din oraş aşa cum am trecut prin sala de mese la fermă, 
am văzut o hârtie pe masă. Am luat-o. Aceasta cita, „Bill, vino 
afară la păşunea de nord. Foarte important.” După ce am citit 
notiţa eu şi un prieten am mers afară la păşune. Prima persoană 
care am întâlnit-o era un bătrân Lone Star fermier care a lucrat 
la fermă. Numele lui era Durfy, dar noi l-am chemat „Pop.” El 
avea o expresie tristă pe faţa lui aşa cum a spus, „Billy băiete, 
eu am veşti rele pentru tine.” La timpul acela a venit şi şeful de 
echipă. Ei mi-au spus că tocmai a sosit o telegramă, spunându-
mi de moartea fratelui meu.

Dragă prietene, pentru un moment eu nu m-am putut mişca. 
Aceasta a fost prima moarte în familia noastră. Dar eu vreau 
să spun că primul lucru la care m-am gândit era dacă el a fost 
pregătit să moară. Aşa cum m-am întors în jur şi m-am uitat 
peste preeria galbenă, lacrimi îmi curgeau jos pe obraji. Cum 
mi-am amintit cum ne-am trudit împreună când noi eram copii 
micuţi şi cât de greu a fost pentru noi.

Noi am mers la şcoală cu de abea suficient să mâncăm. 
Degetele erau ieşite din încălţămintea noastră şi noi a trebuit 
să purtăm paltoane vechi prinse cu ac la gât pentru că noi 
nu aveam cămăşi pe noi. Cum mi-am amintit de asemenea 
că într-o zi Mama a avut nişte floricele de porumb într-o 
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găletuţă ca ujină. Noi nu am mâncat cu ceilalţi copii. Noi nu 
ne puteam permite mâncare cum aveau ei. Noi întotdeauna 
ne strecuram dincolo de deal şi mâncam. Îmi amintesc de 
ziua când aveam floricele de porumb, noi ne-am gândit că a 
fost o adevărată trataţie. Astfel ca să fiu sigur că mi-am luat 
partea din aceasta, am mers afară înainte de amiază şi am luat 
o mână bună înainte ca fratele meu să-şi ia partea lui.

Atunci stând acolo privind la acea preerie pârjolită de soare 
m-am gândit la toate acele lucruri şi m-am întrebat dacă 
Dumnezeu l-a dus la un loc mai bun. Apoi iarăşi Dumnezeu 
m-a chemat, dar ca de obicei, am încercat să mă împotrivesc.

M-am pregătit să vin acasă pentru înmormântare. Când Rev. 
McKinny de la Biserica Port Fulton, un om care este chiar 
ca un tată pentru mine, i-a predicat serviciul funebru el a 
făcut menţiune că, „Ar putea exista unii aici care nu cunosc 
pe Dumnezeu, dacă-i aşa, acceptaţi-L acum.” O cum mi-am 
strâns scaunul, Dumnezeu lucra din nou. Dragă cititorule, 
când El cheamă, răspunde-I.

Eu niciodată nu voi uita cum sărmanul meu Tată şi Mama 
au plâns după înmormântare. Am vrut să mă duc înapoi în 
Vest dar Mama m-a implorat aşa de tare să rămân încât eu în 
sfârşit am fost de acord să rămân dacă eu puteam să găsesc de 
lucru. Eu curând am obţinut o slujbă la Compania de Serviciu 
Public din Indiana.

Vreo doi ani mai târziu în timp ce verificam contoare în 
atelierul de contoare la Lucrările de Gaz în New Albany, 
am fost biruit de gaz şi timp de săptămâni am suferit de la 
aceasta. Am mers la toţi doctorii care i-am ştiut. Nu puteam 
primi uşurare. Am suferit cu acid la stomac, cauzat de efectele 
gazului. S-a făcut mai rău tot timpul. Am fost dus la specialişti 
în Louisville, Kentucky. Ei în final au spus că a fost apendicele 
meu şi au spus că eu trebuia să fiu operat. Eu nu am putut s-o 
cred pentru că eu niciodată nu am avut o durere în partea 
mea laterală. Doctorii au spus că ei nu mai puteau face nimic 
pentru mine până nu mă operează. În sfârşit am fost de acord 
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s-o am făcută dar am insistat ca 
ei să folosească o anestezie locală 
aşa ca eu să pot privi operaţia.

O, eu am vrut ca cineva să stea 
alături de mine care îl cunoştea 
pe Dumnezeu. Eu am crezut în 
rugăciune dar nu am putut să mă 
rog. Astfel lucrătorul de la Prima 
Biserică Baptistă a mers cu mine 
la sala de operaţie.

Când ei m-au dus de la masă 
la patul meu, eu m-am simţit 
că devin mai slab şi mai slab 

tot timpul. De abea îmi bătea inima. Am simţit moartea 
asupra mea. Răsuflarea îmi devenea tot mai scurtă tot timpul. 
Am ştiut că am ajuns la capătul drumului meu. O prietene 
aşteaptă până când tu ajungi acolo o dată, atunci te vei gândi 
la multe lucruri care le-ai făcut. Am ştiut că eu niciodată nu 
am fumat, băut sau să fi avut ceva obiceiuri necurate dar am 
ştiut că nu am fost gata să-L întâlnesc pe Dumnezeul meu.

Prietenul meu dacă tu eşti numai un membru rece formal 
de biserică, tu vei ştii când vei ajunge la sfârşit că tu nu eşti 
gata. Astfel dacă aceea este tot ce ştii despre Dumnezeul 
meu, eu îţi cer chiar aici să te pui jos pe genunchi şi cere-i 
lui Isus să-ţi dea acea experienţă de a fi născut din nou, cum 
i-a spus El lui Nicodim în Ioan capitolul 3, şi oh cum vor 
răsuna clopotele bucuriei. Laudă Numelui Lui.

A început să se facă tot mai întuneric în salonul de spital, 
de parcă era într-o pădure mare. Eu puteam auzi vântul 
suflând prin frunze, deşi se părea mult departe în pădure. 
Tu probabil că ai auzit un pufăit de vânt suflând frunzele, 
venind mai aproape şi mai aproape de tine. M-am gândit, „Ei 
bine, aceasta este moartea venind să mă ia.” O! Sufletul meu 
urma să întâlnească pe Dumnezeu, am încercat să mă rog 
dar nu am putut.
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Vântul a venit mai aproape, mai zgomotos şi mai zgomotos. 
Frunzele zornăiau şi dintr-o dată am fost dus.
Se părea atunci că am fost iarăşi înapoi un băieţel desculţ, stând 
pe acea alee sub acelaşi pom. Am auzit acelaşi Glas care a spus, 
„Niciodată să nu bei sau să fumezi.” Şi frunzele care le-am auzit 
au fost aceleaşi care au suflat în acel pom în acea zi.
Dar de data aceasta Glasul a spus, „Eu te-am chemat şi tu nu ai 
vrut să mergi.” Aceasta s-a repetat a treia oară.
Atunci am spus, „Doamne, dacă eşti Tu, lasă-mă să merg 
iarăşi înapoi pe pământ şi eu voi predica Evanghelia Ta de pe 
acoperişurile caselor şi colţurile străzii. Eu le voi spune la toţi 
despre aceasta!”
Când a trecut această viziune, mi-am dat seama că eu niciodată 
nu m-am simţit mai bine. Chirurgul meu încă era în clădire. El 
a venit şi s-a uitat la mine şi a fost surprins. El s-a uitat de parcă 
a crezut că eu eram mort, atunci el a spus, „Eu nu sunt un om ce 
frecventează biserica, profesia mea este aşa de mare, dar eu ştiu 
că Dumnezeu l-a vizitat pe acest băiat.” De ce a spus el aceea, 
eu nu ştiu. Nimeni nu a spus nimic despre aceasta. Dacă eu aş 
fi ştiut atunci ce ştiu eu acum, eu m-aş fi ridicat din acel pat 
strigând Laudă Numelui Lui.
După câteva zile mi s-a permis să mă întorc acasă dar eu încă 
am fost bolnav şi am fost forţat să port ochelari pe ochii mei din 
cauza defecţiunii în cornee. Mi-a tremurat capul când m-am 
uitat la ceva pentru un moment.
Am început să caut şi să găsesc pe Dumnezeu. Am mers de 
la biserică la biserică, încercând să găsesc vreun loc unde era 
o chemare la altar de modă veche. Partea tristă era că nu am 
putut găsi nici una.
Am spus că dacă eu eram vreodată un Creştin, eu într-adevăr 
o să fiu unul. Un lucrător care m-a auzit să fac remarca a spus, 
„Acum Billy băiete, tu te duci jos în fanatism.” Am spus că 
dacă eu vreodată am religie, eu am vrut s-o simt când a venit, 
întocmai cum au simţit ucenicii.
O laudă Numelui Său. Eu am obţinut religie mai târziu şi eu 
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încă o am, şi cu ajutorul Lui, eu o voi păstra întotdeauna.
Într-o noapte eu am devenit aşa de flămând după Dumnezeu 
şi o experienţă reală încât am mers afară la şopronul cel vechi 
în spatele casei şi am încercat să mă rog. Eu nu am ştiut cum să 
mă rog atunci aşa că eu doar am început să vorbesc cu El cum 
aş vorbi cu oricare altul. Dintr-o dată acolo a venit o Lumină în 
şopru şi a format o cruce şi Glasul din cruce mi-a vorbit într-o 
limbă care nu o puteam înţelege. Aceasta atunci a plecat. Eu 
am fost înmărmurit. Când mi-am revenit din nou m-am rugat, 
„Doamne dacă eşti Tu, te rog să vii şi să-mi vorbeşti din nou.” 
Eu mi-am citit Biblia de când am fost acasă de la spital şi am 
citit în I Ioan 4, „Preaiubiţilor, să nu credeţi toate duhurile, ci 
încercaţi-le dacă ele sunt de la Dumnezeu.”
Eu am ştiut că un duh mi s-a arătat şi aşa cum m-am rugat el 
a apărut din nou. Atunci mi s-a părut că o mie de livre s-au 
ridicat de pe sufletul meu. Am sărit sus şi am alergat spre casă şi 
se părea de parcă eu alergam în aer.
Mama a spus, „Bill, ce ţi s-a întâmplat?” Am răspuns, „Eu nu ştiu 
dar eu sigur mă simt bine şi uşor.” Eu nu am mai putut să stau în 
casă. Eu a trebuit să ies şi să alerg.
Am ştiut atunci că dacă Dumnezeu a vrut ca eu să predic, El 
o să mă vindece. Astfel am mers la o biserică care a crezut în 
ungerea cu ulei şi eu am fost vindecat instantaneu. Am văzut 
atunci că ucenicii aveau ceva care cei mai mulţi dintre lucrători 
nu au astăzi. Ucenicii au fost botezaţi cu Duhul Sfânt şi aşa 
au putut vindeca pe bolnavi şi să facă miracole puternice în 
Numele Lui. Astfel eu am început să mă rog pentru botezul 
Duhului Sfânt şi l-am primit.
Într-o zi cu vreo şase luni mai târziu, Dumnezeu mi-a dat 
dorinţa inimii mele. El mi-a vorbit într-o mare Lumină, 
spunându-mi să merg să predic şi să mă rog pentru bolnavi şi 
El îi va vindeca indiferent de ce boală aveau ei. Eu am început 
să predic şi să fac ce El mi-a spus să fac. O prietene, eu nu pot 
începe să-ţi spun tot ce s-a întâmplat: Ochi orbiţi s-au deschis. 
Şchiopul a umblat. Cancere au fost vindecate, şi tot felul de 
miracole s-au făcut. 
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Într-o zi la capătul lui Spring Street, Jeffersonville, Indiana, după 
o trezire de două săptămâni, eu am botezat 130 de persoane. A 
fost o zi fierbinte de august şi acolo erau vreo 3000 de persoane 
prezente. Eu eram gata să botez a 17-a persoană când dintr-o 
dată am auzit acel Glas, mic domol din nou şi a spus, „Priveşte 
în sus.” Cerul a fost ca arama în acea zi fierbinte de august. Noi 
nu am avut vreo ploaie pentru vreo trei săptămâni. Am auzit 
Glasul din nou, şi atunci iarăşi a treia oară el a spus „Priveşte 
în sus.”

M-am uitat în sus şi acolo a venit din cer o stea mare strălucitoare 
despre care eu nu v-am spus. De multe ori eu le-am spus 
oamenilor despre ea apărând şi ei doar râdeau şi ziceau, „Bill, 
tu numai îţi imaginezi aceea. Sau poate tu ai visat.” Dar laudă lui 
Dumnezeu, de data aceasta El s-a arătat pe Sine vizibil la toţi, 
deoarece aceasta a venit aşa de aproape de mine că nici măcar 
nu am putut vorbi. După ce au trecut câteva secunde eu am 
strigat şi multe persoane au privit în sus şi au văzut steaua chiar 
deasupra mea. Unii au leşinat în timp ce alţii au strigat iar alţii 
au fugit. Atunci steaua s-a întors înapoi în cer şi locul de unde 
a plecat era de vreo cincisprezece picioare pătrate şi acest loc a 
continuat să se mişte şi se frământa în jur sau ca şi cum valurile 
se rostogoleau. Acolo s-a format un nor mic alb şi steaua a fost 
primită sus în acest nor micuţ.
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Ca Ioan Botezătorul, profetul a fost adeverit în apele 
de Botez.

Viziunile au continuat. Lui i s-a spus de către colegii 
clerici că viziunile lui nu erau de la Dumnezeu. I s-a 
spus că un duh rău l-a posedat. Aceasta l-a tulburat 
adânc. Povara a fost prea mult de îndurat, aşa că el a 
mers în sălbăticie să afle Voia lui Dumnezeu. El a fost aşa 
de hotărât încât el a promis să nu se reîntoarcă fără un 
răspuns. Aceasta a fost acolo, într-o cabină veche de pus 
capcane, în care Îngerul Domnului i-a dat însărcinarea 
lui. Printre alte lucruri, Îngerul i-a spus aceasta: „Dacă 
tu îi faci pe oameni să te creadă, şi să fi sincer când te 
rogi, nimic nu va sta împotriva rugăciunilor tale, nici 
măcar cancerul.”

Toate îndoielile s-au dus. El avea acum o însărcinare şi cu 
îndrăzneală a păşit înainte. Trezirea de vindecare a început.

Sute de mii au participat la campaniile Branham. Cu 
miile au fost vindecaţi în Numele Domnului Isus Cristos. 
Alţi evanghelişti aşa ca Oral Roberts, T.L. Osborn, şi 
A.A. Allen curând l-au urmat pe Fratele Branham şi 
au început propriile lor treziri de vindecare. Domnul 
a revărsat jos binecuvântările Lui ca niciodată înainte. 
Mâna de vindecare a lui Isus Cristos a atins încă o dată 
poporul Lui. 

 „Eu adeseori am plâns de bucurie asupra darului 
recent al lui Dumnezeu pentru biserica preaiubitului 
nostru frate, William Branham, cu darul lui minunat 
de vindecare. Acesta este un caz al lui Dumnezeu 
făcând din belşug din abundenţă deasupra a tot ce 
putem cere sau gândi (Efeseni 3:20), căci eu niciodată 
nu am văzut sau citit ceva egal cu slujba de vindecare a 
lui William Branham.” 
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Rev. F.F. Bosworth, evanghelist de renume mondial şi unul din 

părinţii fondatori ai denominaţiunii Assemblies Of God tot aşa ca 

şi mişcarea modernă Penticostală. 

„Într-o situaţie, noi am observat cum el i-a vorbit 
unui om care zăcea pe o targă. La început acolo nu 
a fost nici un semn de răspuns inteligent de la acel 
om. Explicaţia a venit atunci de la soţia lui care stătea 
alături, că omul nu numai că murea de cancer, dar că 
era surd şi nu putea auzi ce se spunea.
Fratele Branham atunci a spus că ar fi necesar ca 
omul să-şi primească auzul aşa ca el să-l poată instrui 
privind vindecarea de cancerul lui. Acolo a fost un 
moment de rugăciune. Dintr-o dată omul a putut 
auzi! Lacrimi mari au curs în jos pe obrajii acelui 
om a cărui faţă a fost aşa fără expresie toată seara şi 
impasibilă. El a ascultat cu adânc interes aşa cum i s-a 
spus de izbăvirea lui de la cancer.”  

Rev. Gordon Lindsay, autor complet, lucrător, şi fondator al lui 

Christ For The Nations Institute. 

„Fratele Branham a spus, ,Congresmanul este vindecat.’ 
Inima mi-a săltat. Am păşit afară şi l-am acceptat pe 
Domnul ca Vindecătorul meu. Mi-am pus cârjele la o 
parte… şi zăgazurile Cerului s-au deschis!” 

William D. Upshaw, US Congressman (1919-1927), candidat 

la Preşedinția SUA în 1932. Infirm de la o căzătură ce i-a rupt 

spatele când era copil. El era de 84 de ani când el a fost complet 

vindecat la rugăciunea Fratelui Branham, după ce a fost infirm 

timp de 66 de ani. El niciodată nu a mai avut nevoie de scaun pe 

rotile sau cârje pentru restul vieţii lui.

„Eu am fost pe spatele meu timp de opt ani şi nouă luni 
cu TBC şi doctorii au renunţat la mine. Eu de abea am 
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cântărit 50 de livre (aprox. 25 Kg) şi se părea că toată 
speranţa s-a dus. Atunci de la Jeffersonville, Indiana, 
a venit Rev. WM Branham într-o viziune care el a 
văzut-o despre un miel fiind prins în pustie şi striga 
‚Milltown,’ care este unde eu locuiesc. Fratele Branham 
nu a fost niciodată aici sau să cunoască pe cineva de 
aici. Venind înăuntru, el a pus mâinile peste mine şi s-a 
rugat, chemând peste mine Numele scumpului nostru 
Domn Isus. Ceva se părea să ia control asupra mea şi 
dintr-o dată eu am fost sus mulţumind lui Dumnezeu 
pentru puterea Lui de vindecare. Eu sunt acum pianistă 
în biserica Baptistă aici.” 

Georgia Carter, Milltown Indiana, a fost vindecată de TBC 
mortal în 1940 şi niciodată nu a mai suferit de acea boală o altă 
zi în viaţa ei. Ea reprezintă zecile de mii de persoane care au fost 
vindecate prin slujba lui şi încă sunt vindecate astăzi.



STÂLPUL DE FOC
Fratele Branham adeseori descrie un Stâlp de Foc care 

a adeverit slujba lui. El a fost prezent la naşterea lui, a fost 
văzut de mii pe malul Râului Ohio, şi se părea să-l urmeze 
oriunde a mers. A fost în 1950 când Domnul a dat şi la 
credincioşi şi la necredincioşi dovadă infailibilă că acest 
Stâlp de Foc a fost cu profetul.

Seara a fost învăluită în 
controversă la Sam Houston 
Coliseum. Fratele Branham 
conducea o trezire de 
vindecare care a străbătut 
ţara. Binecuvântările 
Domnului Isus se revărsau 
ca ploaia asupra câmpiilor 
spirituale de grâu. Dar marile 
semne şi minuni nu au venit 
fără critică. Ca întotdeauna, 
vrăjmaşul a ridicat un 

adversar. Cele două forţe s-au întâlnit în Houston Texas, şi 
Îngerul Domnului Însuşi a venit jos să lupte bătălia.

Cu miile au fost deja prezenţi să fie martori la miracole 
fără număr care l-au urmat pe acest om al lui Dumnezeu. 
O zi mai devreme, un grup de lucrători locali l-au provocat 
pe profet la o dezbatere asupra vindecării Divine, dar 
provocarea i-a căzut bătrânului însoţitor loial al profetului, 
Reverend F.F. Bosworth. Scepticii cei mulţi erau conduşi 
de un lucrător Baptist local şi critic zgomotos al vindecării 
Divine. Dezbaterea ce urma a fost dezvăluită ziarelor, care 
cu repeziciune au publicat titluri de prima pagină, „Blana 
Teologică va Zbura la 7 p.m. Astăzi în Sam Houston 
Coliseum.” 
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Scepticul a angajat un fotograf profesionist, Ted 

Kipperman de la Douglas Studios, să documenteze 
dezbaterea. Seara aceea, fotografiile au fost luate cu Fratele 
Bosworth stând modest aşa cum scepticul se poza în 
poziţii de intimidare; o dată cu degetul lui împins în faţa 
bătrânului umil.

Când a început dezbaterea, Reverend Bosworth a 
dovedit repede certitudinea vindecării Divine cu dovadă 
Scripturală şi atunci, să nu lase nici o îndoială, le-a cerut 
la toţi care au fost vindecaţi de infirmităţile lor să se 
ridice. Cu miile s-au ridicat în picioare. După ce şi-au luat 
locurile cei care au fost vindecaţi, el a întrebat dacă toţi 
acei vindecaţi prin vindecare Divină care erau membri la 
zi ai denominaţiunii acestui om să se ridice. Trei sute de 
membri de biserică s-au ridicat ca să expună cu mândrie 
mila care le-a arătat-o Domnul Isus.

Provocarea a venit atunci de la sceptic. „Lăsaţi ca acel 
vindecător Divin să vină înainte. El să îndeplinească.” 
Fratele Bosworth a făcut-o clar că Isus a fost singurul 
Vindecător Divin, dar gălăgia de la sceptic a continuat. În 
final, Fratele Bosworth l-a invitat pe Fratele Branham la 
platformă. El a acceptat invitaţia printre strigări de sprijin.

Profetul, umplut cu Duhul Sfânt, a dat următorul 
răspuns:

Eu nu pot vindeca pe nimeni. Aceasta eu o spun. Când am fost 
copil născut sus în Statul Kentucky, conform cu scumpa mea 
mamă, şi care a fost adeverit prin viaţa mea, acolo a venit o Lumină 
în camera acelei mici îngrămădiri vechi acolo, unde a fost aceasta, 
fără podea în ea, nici măcar nu avea o fereastră, ei doar aveau un 
lucru mic vechi ca o fereastră acolo, ca o uşă mică, şi ei au împins-o 
deschis pe la ora cinci dimineaţa, şi Lumina s-a încercuit înăuntru 
chiar cum se crăpa de ziuă. De la timpul acela, Aceasta a fost cu 
mine. Acesta este un Înger al lui Dumnezeu. El m-a întâlnit în 
persoană câţiva ani în urmă. În jos prin viaţa mea, El mi-a spus 
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lucruri care s-au întâmplat, şi eu le-am spus întocmai cum mi le-a 
spus El. Şi eu provoc pe oricine la orice loc, să meargă la oraşul 
unde am fost crescut, sau oriunde altundeva, când o afirmaţie s-a 
făcut în Numele Domnului, fără ca să vină chiar exact în felul cum 
s-a spus că va veni.
După ce el a spus acele cuvinte, Duhul Sfânt a căzut 

pe platformă, şi fotograful încântat a luat o poză. Fratele 
Branham a părăsit platforma cu simpla, dar profetica 
afirmaţie: „Dumnezeu va mărturisi. Eu nu o să mai spun 
nimic.”

Asociatul D-lui Kipperman a mers repede la lucru să 
developeze pozele pentru ştirile din dimineaţa următoare. 
El a observat ceva ciudat aşa cum a tras prima fotografie 
din soluţia de developat. Aceasta, ca şi următoarele cinci 
fotografii, era goală. El s-a apucat de inimă şi a căzut 
înainte când a tras ultima imprimare din soluţie. Acolo, pe 
acea fotografie, era un Stâlp de Foc într-o formă vizibilă 
stând deasupra capului profetului lui Dumnezeu, William 
Marrion Branham.

Copiii lui Israel au fost martori la Stâlpul de Foc 
călăuzindu-l pe Moise, iar poporul din ziua modernă au 
fost martori la acelaşi Stâlp de Foc călăuzind alt profet.

Fotografia i-a fost repede dată lui George J. Lacy, 
Examinator Profesionist de Documente Dubioase 
pentru S.U.A. F.B.I., care a autentificat fotografia cu 
părerea lui de expert. Documentul oficial produs de Dl. 
Lacy este pe pagina următoare.

Aceasta a fost cu mult înainte de calculatoare sau 
aparate digitale, şi nu se puteau explica prin ceva 
metode cunoscute de ştiinţă, altfel decât că acolo a fost 
o Lumină reală deasupra capului lui William Branham. 
Astăzi aceeaşi fotografie poate să fie văzută în Librăria 
Congresului Statelor Unite, în capitala naţiunii, 
Washington DC.



George J Lacy
Examinator al Documentelor Suspicioase

Shell Building
Houston, Texas

29 Ianuarie, 1950

R E P O R T A J   Ş I   O P I N I E

Re: Negativ Suspicios

 La 28 Ianuarie, 1950 la cererea Reverendului Gordon Lindsay, 

care l-a reprezentat pe Reverendul William Branham din Jeffersonville, 

Indiana, am primit de la Douglas Studios de pe 1610 Rusk Avenue din 

acest oraş, un film fotografic expus şi developat de 4x5. Acest film a fost 

afirmat de a fi făcut de către Douglas Studios despre Reverendul William 

Branham la Sam Houston Coliseum din acest oraş, în timpul vizitei lui 

aici în ultima parte din Ianuarie, 1950.

C E R E R E

 Reverend Lindsay a cerut ca eu să fac o examinare ştiinţifică a 

negativului sus menţionat. El mi-a cerut să determin, dacă este posibil, 

dacă în opinia mea, negativul a fost retuşat sau nu sau „doctorit” în 

vreun fel, ulterior după developarea filmului, care ar fi cauzat vreo 

fîşie de lumină ca să apară în poziţia de aureolă deasupra capului 

Reverendului Branham.

E X A M I N A R E

 O examinare şi un studiu macroscopic şi microscopic a fost 

făcută de pe întreaga suprafaţă a ambelor părţi a filmului, care era 

un Eastman Kodak Safety Film. Amîndouă părţi ale filmului au fost 

examinate sub lumină ultra violetă filtrată şi au fost făcute fotografii 

infra-roşii de pe film.
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 Examinarea microscopică nu a descoperit retuşarea filmului 

în vreun loc de nici un fel prin vreunul din procesele folosite în retuşarea 

comercială. Deasemeni examinarea microscopică nu a descoperit vreo 

perturbare a emulsiei în sau în jurul fîşiei de lumină în chestiune.

 Examinarea luminii ultra-violete nu a descoperit vreun 

material străin, sau rezultatul vreunei reacţii chimice pe nici o parte 

a negativului, care ar fi putut cauza fîşia de lumină, ulterior după 

prelucrarea negativului. 

 Fotografia infra-roşie deasemeni a omis să descopere ceva 

care ar indica că a fost făcută vreo retuşare a filmului.

 Examinarea deasemeni a omis să descopere ceva care ar 

indica că negativul în chestiune a fost un negativ compus sau un 

negativ dublu expus.

 Acolo nu s-a găsit nimic care ar indica că fîşia de lumină în 

chestiune a fost făcută în timpul procesului de developare. Nici nu a 

fost găsit ceva acolo care ar indica că acesta nu a fost developat într-o 

procedură obişnuită şi recunoscută. Nu a fost nimic găsit în densităţile 

comparative a efectelor de lumină care să nu fie în armonie.

O P I N I E

 Bazat pe examinarea şi studiul descris mai sus eu sunt de 

opinie definitivă că negativul supus pentru examinare, nu a fost retuşat 

nici nu a fost o compoziţie sau un negativ dublu expus.

 Mai departe, eu sunt de opinie definitivă că fîşia de lumină 

care apare deasupra capului într-o poziţie de aureolă a fost cauzată de 

lumină lovind negativul.

Cu respect subsemnatul,

GJL/11



TAINELE 
DESCOPERITE

Devreme în slujba Fratelui Branham a devenit clar 
că sistemul denominaţional a fost zidit să promoveze 
organizaţii religioase, şi nu adevărata Evanghelie. 
Fratele Branham a crezut Biblia Cuvânt cu Cuvânt, şi 
nu a vrut să compromită, chiar dacă aceasta a însemnat 
să fie marginalizat de colegii lui, prieteni, sau familie.

În timp ce încă era un membru la Biserica Misionară 
Baptistă, i s-a spus să ordineze femei predicatoare. 
Oricum, el cunoaştea toate Scripturile prea bine. I 
Timotei 2:12 zice clar, „Femeii nu-i dau voie să înveţe 
pe alţii, nici să se ridice mai pe sus de bărbat, ci să stea 
în tăcere,” şi I Corinteni 14:34 zice, „Femeile să tacă 
în adunări, căci lor nu le este îngăduit să ia cuvântul 
în ele…” Aceasta nu era nimic împotriva femeilor, dar 
Biblia a fost negru pe alb asupra subiectului. Când 
ultimatumul a fost dat, el nu a compromis aşa că el a 
părăsit biserica.

Aceea nu a fost singura Scriptură care a fost ignorată 
de denominaţiuni. Domnul i-a descoperit adevărul 
despre botez la Fratele Branham. Cum putea Isus 
să poruncească, „Mergeţi de aceea, şi învăţaţi toate 
naţiunile, botezându-i în numele Tatălui, şi al Fiului, 
şi al Duhului Sfânt,” totuşi fiecare botez înregistrat 
în Biblie a fost în Numele lui Isus? Apostolul Petru 
a poruncit în Fapte 2:38 să se pocăiască şi să fie 
botezaţi în Numele lui Isus Cristos. Scripturile 
lucrează în unitate perfectă, dar a fost nevoie de un 
profet să descopere această taină: „Tată” nu este un 
nume, „Fiu” nu este un nume, Şi „Duh Sfânt” nu este 
un nume. Chiar cum un om este tatăl copiilor lui, fiul 
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părinţilor săi, şi fratele fraţilor şi surorilor lui, totuşi 
numele lui nu este „tată,” „fiu,” sau „frate.” Tată, Fiu, şi 
Duh Sfânt sunt titluri pentru Numele lui Isus Cristos. 
Matei 28:19 şi Fapte 2:38 au venit în aliniere perfectă.

Chiar şi păcatul originar din Grădina Edenului a fost 
descoperit, nu ca a mânca un fruct, dar ceva mult mai 
sinistru. Cum se putea a mânca o bucată de fruct să 
le descopere imediat lui Adam şi Eva că ei erau goi? 
Aceasta simplu nu este de înţeles. Ce are de-a face un 
măr cu goliciunea? Profetul lui Dumnezeu a explicat 
limpede această taină.

Cine erau îngerii despre care se vorbeşte în 
Apocalipsa capitolul 2 şi 3? Numele lor poate suna 
familiar.

Cine sunt călăreţii misterioşi pe cai din Apocalipsa 
capitolul 6? Ei au un lucru foarte important în comun.

Sunt Statele Unite menţionate în Cartea Apocalipsei?

Cine sunt cei 144.000 care au fost mântuiţi în 
capitolul 7?

Cine este curva cea mare din capitolul 17? 
Identificarea ei şi toate aceste taine au fost descoperite 
în Mesajul acestui profet puternic trimis de Dumnezeu.

Nu numai că nenumărate miracole l-au urmat 
pe acest om, dar tainele ascunse în Biblie prin toate 
epocile au fost de asemenea descoperite în slujba lui. 
A devenit clar că acest profet a împlinit mai multe 
Scripturi decât Maleahi 4.

Apocalipsa 10:7 [Trad. KJV] Ci că în zilele 
glasului îngerului al şaptelea, când el va începe 
să sune din trâmbiţa lui, se va sfârşi taina lui 
Dumnezeu, după cum El a vestit robilor Săi profeţii.
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Un Glas strigă către lume să iese din denominaţiuni 

şi să vină înapoi la Cuvântul original al lui Dumnezeu. 
Fiecare din noi avem aceeaşi oportunitate cum au avut 
Petru, Iacov, şi Ioan. Noi avem oportunitatea de a fi 
număraţi cu cei puţini aleşi ai lui Dumnezeu care nu 
se vor apleca la organizaţiile religioase din această zi.

Sfânta Scriptură înregistrează vieţile şi faptele 
bărbaţilor care au umblat cu Dumnezeu şi au fost 
aşa de unşi cu Duhul Lui încât ei au declarat AŞA 
VORBEŞTE DOMNUL, şi cuvintele lor au fost 
confirmate prin semne şi minuni infailibile. Ei au fost 
profeţii lui Dumnezeu, şi Glasul lui Dumnezeu pentru 
generaţia lor.

Sunt vremurile diferite acum decât cum au fost când 
Isus a fost aici? Conducătorii religioşi au fost aceia care 
L-au răstignit. Ucenicii erau o minoritate mică printre 
un sistem religios uriaş. Ei au fost marginalizaţi, 
batjocoriţi, şi eventual omorâţi pentru că au luat 
poziţie împotriva cursului principal al sistemului 
denominaţional. Noi am putea să nu fim omorâţi 
pentru credinţa noastră astăzi, dar noi suntem cu 
siguranţă persecutaţi. Ca Fariseii şi Saducheii, ei nu 
pot tăgădui miracolele care au urmat slujba Fratelui 
Branham aşa că ei recurg la alte atacuri. Voi puteţi auzi 
că el a fost un profet fals, conducător de cult, sau mai 
rău. În realitate, el a fost un om umil al lui Dumnezeu 
care a stat ferm împotriva controlului neclintit care 
îl au denominaţiunile şi cultele asupra poporului lui 
Dumnezeu. Ei au atacat pe Isus în acelaşi fel când El a 
stat împotriva dogmelor şi tradiţiilor lor.

Dumnezeu a onorat voinţa Fratelui Branham să 
creadă fiecare Cuvânt din Biblie, şi El foloseşte slujba 
lui să călăuzească milioane de suflete la Isus Cristos. 
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Astăzi, Glasul Îngerului al Şaptelea răsună tot aşa de 
tare cum a răsunat El întotdeauna. Vreo două milioane 
de persoane în toată lumea cred Mesajul Fratelui 
Branham. Aceasta ar putea să fie o minoritate mică 
din cele două miliarde care pretind Creştinătatea, dar 
când nu a fost poporul lui Dumnezeu o minoritate?

Noi avem mai mult de 1200 de predici înregistrate 
conţinând Glasul care a fost profeţit să vină în 
Apocalipsa 10:7. Fiecare din aceste predici deschide 
mai multe taine a lui Dumnezeu. Acel Glas îţi este 
disponibil dacă tu vrei să-L auzi.

ALEGEREA ESTE A TA
Nici pentru un moment nu aduc eu acest mesaj la 

oameni ca ei să mă poată urma, sau să se înscrie la 
biserica mea, sau să încep ceva părtăşie şi organizaţie. 
Eu niciodată nu am făcut aceea şi nu voi face aceea 
acum. Eu nu am interes în acele lucruri, dar eu am un 
interes în lucrurile lui Dumnezeu şi oameni, şi dacă eu 
pot realiza doar un lucru eu voi fi satisfăcut. Acel singur 
lucru este să văd stabilită o adevărată relaţie spirituală 
între Dumnezeu şi oameni, în care oamenii devin creaţii 
noi în Cristos, umpluţi cu Duhul Lui şi trăiesc după 
Cuvântul Lui. Eu aş invita, pleda şi avertiza pe toţi să 
asculte glasul Lui la timpul acesta, şi să vă cedaţi vieţile 
complet Lui, chiar cum eu nădăjduiesc în inima mea că 
eu i-am predat totul Lui. Dumnezeu să te binecuvânteze, 
şi fie ca venirea Lui să-ţi înveselească inima.

Rev. William Marrion Branham



32 TRIMITERI
EXOD 20:3 Să nu ai alţi dumnezei afară de Mine.

ISAIA 9:6 Căci un Copil ni s-a născut, un Fiu ni s-a dat, şi domnia va fi pe 
umărul Lui; Îl vor numi: „Minunat, Sfetnic, Dumnezeu tare, Părintele 
veşniciilor, Domn al Păcii.”

MATEI 1:23 „Iată, o fecioară va fi însărcinată, va naşte un fiu, şi-i vor pune numele 
Emanuel,” care tălmăcit înseamnă: „Dumnezeu este cu noi.”

IOAN 1:1 La început era Cuvântul, şi Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul 
era Dumnezeu.

IOAN 1:14 [Trad. KJV] Şi Cuvântul S-a făcut trup, şi a locuit printre noi, (şi noi 
am privit slava Lui, o slavă întocmai ca slava singurului născut din 
Tatăl,) plin de har şi de adevăr.

IOAN 4:24 Dumnezeu este Duh: şi cine se închină Lui, trebuie să i se închine în 
duh şi adevăr.

IOAN 5:43 Eu am venit în Numele Tatălui Meu, şi nu mă primiţi: dacă va veni un 
altul, în numele lui însuşi, pe acela îl veţi primi.

IOAN 8:19 Ei I-au zis deci, „Unde este Tatăl Tău?” Isus a răspuns: „Voi nu Mă 
cunoaşteţi nici pe Mine, nici pe Tatăl Meu. Dacă M-aţi cunoaşte pe 
Mine, aţi cunoaşte şi pe Tatăl Meu.” 

IOAN 10:30 Eu şi Tatăl unul suntem.

IOAN 12:45 Şi cine Mă vede pe Mine, vede pe Cel ce M-a trimis pe Mine. 

IOAN 14:8-9 „Doamne,” i-a zis Filip, „arată-ne pe Tatăl, şi ne este de ajuns.” Isus 
i-a zis: „De atâta vreme sunt cu voi, şi nu M-ai cunoscut, Filipe? Cine 
M-a văzut pe Mine a văzut pe Tatăl. Cum zici tu dar: „Arată-ne pe 
Tatăl?”  

IOAN 20:28 Drept răspuns, Toma I-a zis, „Domnul meu şi Dumnezeul meu!”

FAPTE  2:36 Să ştie bine dar, toată casa lui Israel, că Dumnezeu a făcut Domn şi 
Cristos pe acest Isus, pe care L-aţi răstignit voi.

FAPTE  
9:4-5

El a căzut la pământ, şi a auzit un glas, care-i zicea, „Saule, Saule, 
pentru ce Mă prigoneşti?” „Cine eşti Tu, Doamne?” a răspuns el. Şi 
Domnul a zis: „Eu sunt Isus, pe care-L prigoneşti. Ţi-ar fi greu să 
arunci înapoi cu piciorul într-un ţepuş.”

EFESENI 4:5 Este un singur Domn, o singură credinţă, un singur botez.

COLOSENI 
1:13-17

[Trad. KJV] El ne-a izbăvit de sub puterea întunericului, şi 
ne-a strămutat în Împărăţia Scumpului Său Fiu, în care avem 
răscumpărarea, prin sângele Lui, iertarea păcatelor. El este chipul 
Dumnezeului celui nevăzut, cel întâi născut din toată creatura. 
Pentru că prin El au fost create toate lucrurile care sunt în ceruri şi pe 
pământ, cele văzute şi nevăzute: fie scaune de domnii, fie dregătorii, 
fie domnii, fie stăpâniri. Toate au fost create prin El şi pentru El. El 
este mai înainte de toate lucrurile, şi toate se ţin prin El.

ISUS CRISTOS ESTE DUMNEZEU (DUMNEZEIREA)
COLOSENI 
2:6-9

Astfel dar, după cum aţi primit pe Cristos Isus, Domnul, aşa să şi 
umblaţi în El, fiind înrădăcinaţi şi zidiţi în El, întăriţi prin credinţă, după 
învăţăturile care v-au fost date, şi sporind în ea cu mulţumiri către 
Dumnezeu.

EVREI 13:8 Isus Cristos este acelaşi ieri azi şi-n veci.

I IOAN 5:7 Căci trei sunt care mărturisesc în cer: Tatăl, Cuvântul, şi Duhul 
Sfânt, şi aceşti trei sunt unul.

APOCALIPSA 
1:8

„Eu sunt Alfa şi Omega, Începutul şi Sfârşitul,” zice Domnul 
Dumnezeu, Cel ce este, Cel ce era şi Cel ce vine, Cel Atotputernic.
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EXOD 20:3 Să nu ai alţi dumnezei afară de Mine.

ISAIA 9:6 Căci un Copil ni s-a născut, un Fiu ni s-a dat, şi domnia va fi pe 
umărul Lui; Îl vor numi: „Minunat, Sfetnic, Dumnezeu tare, Părintele 
veşniciilor, Domn al Păcii.”

MATEI 1:23 „Iată, o fecioară va fi însărcinată, va naşte un fiu, şi-i vor pune numele 
Emanuel,” care tălmăcit înseamnă: „Dumnezeu este cu noi.”

IOAN 1:1 La început era Cuvântul, şi Cuvântul era cu Dumnezeu, şi Cuvântul 
era Dumnezeu.

IOAN 1:14 [Trad. KJV] Şi Cuvântul S-a făcut trup, şi a locuit printre noi, (şi noi 
am privit slava Lui, o slavă întocmai ca slava singurului născut din 
Tatăl,) plin de har şi de adevăr.

IOAN 4:24 Dumnezeu este Duh: şi cine se închină Lui, trebuie să i se închine în 
duh şi adevăr.

IOAN 5:43 Eu am venit în Numele Tatălui Meu, şi nu mă primiţi: dacă va veni un 
altul, în numele lui însuşi, pe acela îl veţi primi.

IOAN 8:19 Ei I-au zis deci, „Unde este Tatăl Tău?” Isus a răspuns: „Voi nu Mă 
cunoaşteţi nici pe Mine, nici pe Tatăl Meu. Dacă M-aţi cunoaşte pe 
Mine, aţi cunoaşte şi pe Tatăl Meu.” 

IOAN 10:30 Eu şi Tatăl unul suntem.

IOAN 12:45 Şi cine Mă vede pe Mine, vede pe Cel ce M-a trimis pe Mine. 

IOAN 14:8-9 „Doamne,” i-a zis Filip, „arată-ne pe Tatăl, şi ne este de ajuns.” Isus 
i-a zis: „De atâta vreme sunt cu voi, şi nu M-ai cunoscut, Filipe? Cine 
M-a văzut pe Mine a văzut pe Tatăl. Cum zici tu dar: „Arată-ne pe 
Tatăl?”  

IOAN 20:28 Drept răspuns, Toma I-a zis, „Domnul meu şi Dumnezeul meu!”

FAPTE  2:36 Să ştie bine dar, toată casa lui Israel, că Dumnezeu a făcut Domn şi 
Cristos pe acest Isus, pe care L-aţi răstignit voi.

FAPTE  
9:4-5

El a căzut la pământ, şi a auzit un glas, care-i zicea, „Saule, Saule, 
pentru ce Mă prigoneşti?” „Cine eşti Tu, Doamne?” a răspuns el. Şi 
Domnul a zis: „Eu sunt Isus, pe care-L prigoneşti. Ţi-ar fi greu să 
arunci înapoi cu piciorul într-un ţepuş.”

EFESENI 4:5 Este un singur Domn, o singură credinţă, un singur botez.

COLOSENI 
1:13-17

[Trad. KJV] El ne-a izbăvit de sub puterea întunericului, şi 
ne-a strămutat în Împărăţia Scumpului Său Fiu, în care avem 
răscumpărarea, prin sângele Lui, iertarea păcatelor. El este chipul 
Dumnezeului celui nevăzut, cel întâi născut din toată creatura. 
Pentru că prin El au fost create toate lucrurile care sunt în ceruri şi pe 
pământ, cele văzute şi nevăzute: fie scaune de domnii, fie dregătorii, 
fie domnii, fie stăpâniri. Toate au fost create prin El şi pentru El. El 
este mai înainte de toate lucrurile, şi toate se ţin prin El.

MATEI 28:19 [Trad. KJV] Duceţi-vă şi învăţaţi toate neamurile, botezându-i în 
Numele Tatălui, şi al Fiului, şi al Duhului Sfânt.

MARCU 
16:16

Cine va crede şi se va boteza, va fi mântuit; dar cine nu crede, 
va fi osândit.

FAPTE  2:38 [Trad. KJV] Atunci le-a zis Petru, „Pocăiţi-vă, şi fiecare din voi să 
fie botezat în Numele lui Isus Cristos, pentru iertarea păcatelor 
voastre, şi veţi primi darul Duhului Sfânt. Căci făgăduința aceasta 
este pentru voi, pentru copiii voştri, şi pentru toţi cei ce sunt 
departe acum, în oricât de mare număr îi va chema Domnul, 
Dumnezeul nostru.”

FAPTE  4:12 [Trad.KJV] În nimeni altul nu este mântuire: căci nu este sub cer 
nici un alt Nume dat oamenilor, în care trebuie să fim mântuiţi. 

FAPTE  8:12 [Trad. KJV] Dar când au crezut pe Filip, care propovăduia 
lucrurile privitoare la Împărăţia lui Dumnezeu şi Numele lui Isus 
Cristos, au fost botezaţi, atât bărbaţi cât şi femei.

FAPTE  
19:3-5

[Trad.KJV] Dar cu ce botez aţi fost botezaţi? le-a zis el. Şi ei au 
răspuns: „Cu botezul lui Ioan.” Atunci Pavel a zis: „Ioan într-adevăr 
a botezat cu botezul pocăinţei şi spunea norodului să creadă în 
Cel ce venea după el, adică, Isus Cristos. Când au auzit ei aceste 
vorbe, au fost botezaţi în Numele Domnului Isus. Şi când şi-a 
pus Pavel mâinile peste ei, Duhul Sfânt S-a pogorât peste ei, şi 
vorbeau în alte limbi, şi prooroceau.

EFESENI 4:5 Este un singur Domn, o singură credinţă, un singur botez.

COLOSENI 
3:17

[Trad. KJV] Şi orice faceţi, cu cuvântul sau cu fapta, să faceţi 
totul în Numele Domnului Isus, dând mulţumiri prin El lui 
Dumnezeu şi Tatăl.

BOTEZUL ÎN APĂ

COLOSENI 
2:6-9

Astfel dar, după cum aţi primit pe Cristos Isus, Domnul, aşa să şi 
umblaţi în El, fiind înrădăcinaţi şi zidiţi în El, întăriţi prin credinţă, după 
învăţăturile care v-au fost date, şi sporind în ea cu mulţumiri către 
Dumnezeu.

EVREI 13:8 Isus Cristos este acelaşi ieri azi şi-n veci.

I IOAN 5:7 Căci trei sunt care mărturisesc în cer: Tatăl, Cuvântul, şi Duhul 
Sfânt, şi aceşti trei sunt unul.

APOCALIPSA 
1:8

„Eu sunt Alfa şi Omega, Începutul şi Sfârşitul,” zice Domnul 
Dumnezeu, Cel ce este, Cel ce era şi Cel ce vine, Cel Atotputernic.
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NUMERI 
12:6

[Trad. KJV] Şi a zis: „Ascultaţi la cuvintele Mele! Dacă va fi 
printre voi un prooroc, Eu, DOMNUL, Mă voi descoperi lui într-o 
vedenie şi îi voi vorbi într-un vis.

DEUT 
18:21-22

[Trad. KJV] Şi dacă vei zice în inima ta: „Cum vom cunoaşte cuvântul 
pe care nu l-a vorbit DOMNUL?” Când ceea ce vorbeşte un prooroc 
în Numele DOMNULUI nu va avea loc şi nu se va întâmpla, va fi un 
lucru pe care DOMNUL nu l-a vorbit. Proorocul acela l-a spus din 
îndrăzneală: să n-ai teamă de el.

I CRONICI 
16:20-22

Şi mergeau de la un neam la altul, şi de la o împărăţie la un alt popor; 
dar El n-a îngăduit nimănui să-i asuprească, şi a pedepsit împăraţi 
din pricina lor, zicând: „Nu vă atingeţi de unşii Mei, şi nu faceţi nici un 
rău proorocilor Mei!

PSALM 
105:12-15

Pe atunci ei erau puţini la număr, foarte puţini la număr, şi străini 
în ţară; mergeau de la un neam la altul, şi de la o împărăţie la un 
alt popor; dar n-a dat voie nimănui să-i asuprească, şi a pedepsit 
împăraţi din pricina lor. „Nu vă atingeţi de unşii Mei, a zis El, şi nu 
faceţi rău proorocilor Mei!”

AMOS 3:7 [Trad. KJV] Hotărât Domnul DUMNEZEU nu va face nimic fără să-Şi 
descopere taina Sa slujitorilor Săi prooroci.

MALEAHI 
4:5

Iată, vă voi trimite pe proorocul Ilie, înainte de a veni ziua 
DOMNULUI, ziua aceea mare şi înfricoşată. 

LUCA  1:70 [Trad. KJV] Cum vorbise prin gura sfinţilor Săi prooroci, care au fost 
de când a început lumea. 

LUCA  24:25 [Trad. KJV] Atunci El le-a zis: „O, nepricepuţilor şi zăbavnici cu inima, 
când este vorba să credeţi tot ce au vorbit proorocii!”

FAPTE  7:52 Pe care din prooroci nu i-au prigonit părinţii voştri? Au omorât pe 
cei ce vesteau mai dinainte venirea Celui Neprihănit, pe care L-aţí 
vândut acum, şi L-aţi omorât.

FAPTE  
24:14

[Trad. KJV] Dar aceasta îţi mărturisesc, că slujesc Dumnezeului 
părinţilor mei după calea, pe care ei o numesc erezie, eu cred tot ce 
este scris în Lege şi în Prooroci. 

EFESENI 
2:20

[Trad. KJV] Şi sunteţi zidiţi pe temelia apostolilor şi proorocilor, piatra 
din capul unghiului fiind chiar Isus Cristos.

EVREI 1:1-2 [Trad. KJV] Dumnezeu care în timpuri străvechi şi în diferite chipuri, a 
vorbit în vechime părinţilor prin prooroci, în aceste zile din urmă, ne-a 
vorbit prin Fiul Său, pe care L-a pus moştenitor al tuturor lucrurilor, şi 
prin care a făcut lumile.

TRIMITERI
PROFEŢI
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DEUT 26:8 Şi DOMNUL ne-a scos din Egipt cu mână tare şi un braţ întins, cu 
arătări înfricoşătoare, cu semne, şi minuni.

JUDECĂTORI 
6:13

Şi Ghedeon i-a zis, Ah Domnul meu, dacă DOMNUL este cu noi, 
pentru ce ni s-au întâmplat toate aceste lucruri? Şi unde sunt toate 
minunile acelea pe care ni le istorisesc părinţii noştri când spun: 
„Nu ne-a scos oare DOMNUL din Egipt?” dar acum DOMNUL ne-a 
părăsit, şi ne-a dat în mâinile lui Madian!”.

PSALM 103:3 El îţi iartă toate fărădelegile tale, El îţi vindecă toate bolile tale.

ISAIA 53:5 Dar El era străpuns pentru păcatele noastre, zdrobit pentru 
fărădelegile noastre. Pedeapsa, care ne dă pacea, a căzut peste El; 
şi prin rănile Lui suntem tămăduţi.

DANIEL 11:32 Şi El îi va amăgi prin linguşiri pe acei ce fac rău împotriva 
legământului: dar aceia din popor care vor cunoaşte pe Dumnezeul 
lor, vor rămânea tari, şi vor face mari isprăvi.

MARCU 16:17-
18

Iată semnele care vor însoţi pe cei ce vor crede: în Numele Meu 
vor scoate draci; vor vorbi în limbi noi; vor lua în mână şerpi; dacă 
vor bea ceva de moarte, nu-i va vătăma; îşi vor pune mâinile peste 
bolnavi, şi bolnavii se vor însănătoşa.

IOAN 14:12 Adevărat, adevărat, vă spun, că Cel ce crede în Mine, va face şi 
el lucrările pe care le fac Eu; ba încă va face altele mai mari decât 
acestea; pentru că Eu mă duc la Tatăl.

FAPTE  19:12 Până acolo că peste cei bolnavi se puneau basmale sau şorţuri care 
fuseseră atinse de trupul lui, şi-i lăsau bolile, şi ieşeau afară din ei 
duhurile rele.

I TES 1:5 În adevăr, Evanghelia noastră v-a fost propovăduită nu numai cu 
vorbe, ci cu putere, cu Duhul Sfânt, şi cu o mare îndrăzneală. Căci 
ştiţi că, din dragoste pentru voi am fost aşa printre voi.

IACOV 2:18 Dar va zice cineva: „Tu ai credinţă, şi eu am faptele.” „Arată-mi 
credinţa ta fără fapte, şi eu îţi voi arăta credinţa mea din faptele 
mele.”

IACOV 2:20 Vrei doar să înţelegi, om nesocotit, că credinţa fără fapte este 
moartă?

IACOV 5:14-15 Este vreunul printre voi bolnav? Să cheme pe bătrânii Bisericii; şi 
să se roage peste el, după ce-l vor unge cu untdelemn în Numele 
Domnului. Rugăciunea făcută cu credinţă va mântui pe cel bolnav, şi 
Domnul îl va însănătoşa; şi dacă a făcut păcate, îi vor fi iertate.

IACOV 5:16 Mărturisiţi-vă unii altora greşelile, şi rugaţi-vă unii pentru alţii, ca să fiţi 
vindecaţi. Rugăciunea fierbinte a celui neprihănit ajută mult.

I PETRU 2:24 El a purtat păcatele noastre în trupul Său, pe lemn, pentru ca noi, 
fiind morţi faţă de păcate, să trăim pentru neprihănire; prin rănile Lui 
aţi fost vindecaţi. 

MIRACOLE/VINDECARE DIVINĂ
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II ÎMPĂRAŢI 
2:15

Fiii proorocilor care erau în faţa Ierihonului, când l-au văzut, au zis: 
„Duhul lui Ilie a venit peste Elisei.” Şi i-au ieşit înainte, şi s-au închinat 
până la pământ înaintea lui.

ISAIA 40:3-4 [Trad. KJV] Un glas strigă în pustie, Pregătiţi calea DOMNULUI, 
neteziţi în locurile uscate un drum pentru Dumnezeul nostru! Orice 
vale va fi înălţată, şi orice munte şi orice deal vor fi plecate, şi 
strâmtorile vor fi drepte, şi coastele se vor preface în câmpii. [Ioan 
Botezătorul]

MALEAHI 
3:1

Iată, voi trimite pe solul Meu; el va pregăti calea înaintea Mea. Şi 
deodată va intra în Templul Său Domnul pe care-L căutaţi: Solul 
legământului, pe care-L doriţi; iată că vine, zice DOMNUL oştirilor.

MALEAHI 
4:5-6

Iată, vă voi trimite pe proorocul Ilie, înainte de a veni ziua 
DOMNULUI, ziua aceea mare şi înfricoşată. El va întoarce inima 
părinţilor spre copii [Ioan Botezătorul] şi inima copiilor spre părinţii 
lor, [Ilie modern], ca nu cumva, la venirea Mea, să lovesc ţara cu 
blestem.

MATEI 11:10  
(Marcu 1:2,  
Luca  7:27)

Căci el este acela, despre care s-a scris: Iată, trimit înaintea feţei Tale 
pe solul Meu, care Îţi va pregăti calea înaintea Ta. [Maleahi 3:1, Ioan 
Botezătorul]

MATEI 11:14 Şi dacă vreţi să înţelegeţi, el este Ilie, care trebuia să vină.

MATEI 
17:11-12

[Trad. KJV] Drept răspuns, Isus le-a zis: „Este adevărat că trebuie să 
vină întâi Ilie,   şi să aşeze din nou toate lucrurile. [Ilie modern] Dar 
Eu vă spun vouă, Acel Ilie a venit deja, şi ei nu l-au cunoscut, ci au 
făcut cu el ce au vrut. Tot aşa are să sufere şi Fiul omului din partea 
lor.” [Ioan Botezătorul]

LUCA  1:17 [Trad. KJV] Va merge înaintea Lui în duhul şi puterea lui Ilie, ca 
să întoarcă inimile părinţilor la copii, şi pe cei neascultători la 
înţelepciunea celor neprihăniţi; ca să gătească Domnului un popor 
bine pregătit. [Ioan Botezătorul]

LUCA  3:4  
(Matei 3:3, 
Marcu 1:3, 
Ioan 1:23)

După cum este scris în cartea cuvintelor proorocului Isaia: „Iată glasul 
celui ce strigă în pustie: ‚Pregătiţi calea Domnului, neteziţi-I cărările.’”

TRIMITERI
DUHUL LUI ILIE
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